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ЧРЕЗ Г-Н ЕЛЕН ГЕРДЖИКОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧЕН 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
ДО
Г-Н ВАСКО ТОДОРОВ 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК 
СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ОТНОСНО: Питане СОА20-ВК66-4760/16.06.2020г.

Уважаеми г-н Тодоров,

В отговор на поставените в питането въпроси. Ви представям информация от район 
„Люлин“:

С решение от 16.09.1997г. Столичният общински съвет закрива няколко 
целодневни детски градини и обединени детски заведения, сред които и ОДЗ №23. като 
децата от него са пренасочени към други детски заведения в района - ОДЗ №22 и ОДЗ 
№31. Със същото решение сградата на ОДЗ №23 се обособява като „Социален център“ 
със столова за социално слаби жители на район „Люлин“ и магазин за раздаване на 
помощи, като в нея е настанен и IX Център за социални грижи (сега Дирекция „Социално 
подпомагане" към Агенция за социално подпомагане).
Районната администрация работи по осигуряване на подходящи помещения за 
преместване на настанените в сградата служби. До 2013 г. част от нея се ползваше и за 
нуждите на дирекция „Приходи и администриране на местни данъци и такси“ отдел 
„Люлин“ (сега дирекция „Общински приходи'4 - отдел Люлин), когато отделът бе 
настанен в реновираната сграда до бл.021. През последните години многократно са 
водени разговори с директорите на АСП и на дирекция „Социално подпомагане-Люлин“ 
към АСП. На този етап вече идентифицирани подходящи други сгради за преместване 
на социалните служби, за което имаме и подкрепа от министъра на труда и социалната 
политика.
Кметът на район Люлин е обявил обществена поръчка за избор на изпълнител за 
паспортизиране, проектиране и реконструкция на сградата на 23ОДЗ. както и 
възстановяване на основното й предназначение - за детска градина. След приключване 
на процедурата за избор на изпълнител лично съм поела ангажимент за осигуряване на 
нужните финансови средства, така че местата в детските градини в района да бъдат
увеличени.

С уважение,
ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА
КМЕТ НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА
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